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In uw brief van 5 februari 2020 stelt u een aantal vragen over de gebiedsprocessen in het kader van 
het stikstof beleid. Met deze brief geven wij antwoord op uw vragen.

1. Is het college met mij eens dat het er op lijkt dat de gebiedsprocessen een belangrijke rol gaan 
krijgen in welke maatregelen er rondom een Natura2000 gebied genomen moeten/kunnen 
worden genomen?

Binnen de Natura 2000 en stikstofproblematiek onderscheiden we twee soorten gebiedsprocessen.  
Dit zijn ten eerste de al langer lopende gebiedsprocessen per Natura 2000 gebied in het kader van de 
Ontwikkelopgave Natura 2000. Hierbij is per gebied gekeken wat er nodig is om de natuurwaarden 
van dit gebied te herstellen en sterker te maken. Hiervoor zijn plannen opgesteld die uitgevoerd 
moeten worden. Voorbeeld hiervan is het gebiedsproces rondom het Boetelerveld waarbij we als 
gemeente Raalte als ‘trekker’ optreden.   
Daarnaast wordt op dit moment  door  provincies de samen met het kabinet gekozen gebiedsgerichte 
aanpak van de stikstofproblematiek opgezet.  De gebiedsindeling voor deze gebiedsgerichte aanpak 
is nog niet duidelijk.  Het lijkt er op dit moment op dat deze aanpak niet per Natura 2000 gebied gaat 
plaatsvinden maar in grotere gebieden. In de beantwoording  van uw vragen gaan we vooral in op 
deze gebiedsgerichte aanpak. 

Wij zijn het met u eens dat het er op lijkt  dat deze gebiedsgerichte aanpak van de 
stikstofproblematiek een belangrijke rol gaan spelen bij de ontwikkeling rondom een Natura 2000 
gebied.

2. Wie bestuurt zo’n gebiedsproces? Welke partijen hebben hierin wat te zeggen?
Op dit moment zijn de provincies verantwoordelijk voor het opzetten van de gebiedsgerichte aanpak. 
De provincies trekken hierin gezamenlijk op. De provincie Overijssel hoopt op korte termijn meer 
duidelijkheid te geven over de Overijsselse aanpak. Bij de verdere uitwerking van de aanpak worden 
verschillende overheden en sectoren betrokken en streeft men naar een samenwerking hierbij  
worden ook de Samen Werkt Beter-partners1 direct betrokken.  

3. Gemeente Raalte is op dit moment bestuurlijk trekker van het gebeuren rondom Boetelerveld 
(ook namens Hellendoorn). Wat is de rol van de Gemeente in de gebiedsprocessen. Doen we dit 
samen met Hellendoorn?

Zoals bij vraag 2 is aangegeven is de uitwerking en opzet van de gebiedsgerichte aanpak nog in volle 
gang. Op dit moment is nog niet duidelijk of en welke rol we als gemeente Raalte hierin krijgen. Wel 
zullen wij aandringen om de kennis en ervaring die er is vanuit de bestaande gebiedsprocessen te 
benutten voor de gebiedsgerichte aanpak.

1 Zie http://www.overijssel.nl/bestuur/samen-werkt-beter/samen-werkt-beter-0/ 

http://www.overijssel.nl/bestuur/samen-werkt-beter/samen-werkt-beter-0/


4. Is al bekend hoe groot het invloedsgebied is? En is dit voor alle typen stikstof gelijk of wordt er 
nog onderscheid gemaakt in verkeer/industrie (NOx) en landbouw (ammoniak)?

Er zijn geen vaste afstanden of invloedsgebieden aan te geven. Elke ontwikkeling moet in principe 
getoetst worden of en welke depositie deze geeft op Natura 2000 gebieden. Of hiervan sprake is 
hangt van vele factoren af en hiervoor is de rekentool Aeruis vastgesteld. Bij berekeningen in de 
calculator moeten verschillende bronnen zowel van NOx als ammoniak ingevoerd worden.

5. Is het college van plan ons als raad van deze ontwikkelingen op de hoogte te houden?
Wij hebben de gemeenteraad inmiddels met een aantal informatienotities op de hoogte gehouden van 
ontwikkelingen in het stikstofdossier. Dit blijven wij doen.

6. Hoe kunnen wij als raad invloed hebben op de gebiedsprocessen?
Zodra meer duidelijk is over de gebiedsgerichte aanpak en de inrichting daarvan zullen we de 
gemeenteraad informeren over de wijze waarop de gemeenteraad betrokken wordt en hierop invloed 
kan hebben. 

7. Kunt u een update geven over de vragen die ik op 5 juni gesteld heb waar destijds nog geen 
antwoord op gegeven kon worden?

In uw brief van juni 2019 hebben wij de concrete vragen over aantallen vergunningen  en meldingen 
beantwoord.  In de informatienotities die wij daarna naar de gemeenteraad hebben gezonden hebben 
wij een update gegeven van de voortgang van trajecten rondom de stikstofproblematiek zoals de 
afhandeling van meldingen en de nieuwe beleidsregels voor vergunningverlening vanuit de provincies.  
Hoe dit voor individuele situaties uitpakt is zeer divers en daarom ook niet in algemene zin verder te 
beantwoorden.  
Daarnaast is in de beantwoording van uw vragen in juni aangegeven dat u ten aanzien van de 
plannen rond de N35 vanuit de projecten specifiek geïnformeerd wordt over de verdere voortgang. 
Ten aanzien van de gevolgen voor gemeentelijke projecten en bedrijventerrein De Zegge is ook in 
onze informatienotitie van januari een update gegeven. Op dit moment zijn hierover nog geen nieuwe 
ontwikkelingen te melden.

Wij blijven de gemeenteraad informeren over de verdere voortgang en ontwikkelingen in dit dossier. 

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders van de gemeente Raalte,
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